
 

 

  

A Gazdasági Versenyhivatal (GVH) az alábbi kérdéseivel kapcsolatban: 

 

Úgy tudjuk, vizsgálat folyt vagy folyik Mága Zoltán Facebook-oldalának lájkolóit 

illetően: 

https://444.hu/2017/11/17/maga-zoltannak-hirtelen-lett-560-ezer-indiai-bangladesi-

es-pakisztani-rajongoja 

Azt szeretném megkérdezni, hogy ez igaz-e, és ha volt már eredménye a vizsgálatnak, 

akkor mi lett? 

 

a következő választ adja: 

 

A Gazdasági Versenyhivatal a folyamatban lévő versenyfelügyeleti eljárásában azt vizsgálja, 

hogy a Mága Zoltán előadóművész Facebook oldalán hirtelen jelentős mértékben (több 

százezerrel) megnőtt like-ok száma arra a körülményre vezethető-e vissza, hogy a Mága Zoltán 

előadói tevékenységét szervező, népszerűsítő eljárás alá vont vállalkozások valódi 

kedvelések,  valódi fogyasztói tetszésnyilvánítás nélkül, ellenszolgáltatás fejében jutottak-e ezen 

új kedvelésekhez és követésekhez. 

Az oldalhoz kapcsolódó kedvelések és követések fenti módon történő megszerzése és 

megjelenítése alkalmas lehet arra, hogy a művész hírnevével, népszerűségével, a fogyasztók 

valódi tapasztalatain alapuló pozitív értékelésével kapcsolatban megtévessze mind a 

fogyasztókat, mind az üzletfeleiket. 

A versenyfelügyeleti eljárás megindítása nem jelenti annak kimondását, hogy az eljárás alá vont 

vállalkozások a jogsértést elkövették. Az eljárás a tények tisztázására, és ezen keresztül a 

feltételezett jogsértés elkövetésének bizonyítására irányul. Az eljárás befejezésének határideje 3 

hónap, amely – az ügy bonyolultságától függően – két alkalommal, legfeljebb 2 hónappal 

meghosszabbítható. 

Az eljárás jelenleg folyamatban van, így arról további tájékoztatást nem tudunk nyújtani.  

 

Budapest, 2018. május 9. 

Gazdasági Versenyhivatal 
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